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 Идем у Брисел јер је мој посао да бринем о будућности људи у Србији, итекако бринем о
Богдану Митровићу, брутално ухапшеном у Мушотишту, а болеће их глава од наших
питања, рекао је у понедељак увече председник Србије Александар Вучић у Лесковцу,
поводом састанка са косовским председником Хашимом Тачијем у четвртак у Бриселу.

  

  Он је, након отварања Лесковачке роштиљијаде, рекао новинарима да иде на разговор
јер не види други начин да се решавају проблеми и нагласио да ће Србија бити све
снажнија, економски, војно и политички, иако то неки не желе.   

Вучић је оценио да је добро да што је председник владине Комисије за нестала лица
Вељко Одаловић напустио скуп у Загребу јер је штитио достојанство Србије.

  

Вучић сматра и да је требало оштрије да реагује и "у лице им каже све што мислимо о
злочинима који су чињени према Србима".

  

Влада одлучује о платама у Војсци Србије

  

Вучић је изјавио је да се још увек дефинитивно не зна у ком проценту ће бити повећане
плате припадницима Војске Србије и да то одлучује Влада.

  

Он је рекао новинарима и да мисли да ће доћи до тог повећања додавши да о томе
одлучује Влада Србије.
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"Мислим да ће бити простора за повећење плата... а да ли ће бити девет или 11 одсто,
немојте ме сада држати за реч", рекао је Вучић коментаришући најаву министра одбране
Александра Вулина да ће плате припадницима Војске бити повећене за десет одсто.

  

Напоменуо и да је о томе разговарао са премијерком Аном Брнабић и да још "није
дефинитивно одређено" колико ће бити повећана плата.

  

(Фонет)
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